

**Treasurer****Robert Kremsner**

Tel: 0160-96039564

E-Mail: treasurer@eaasdc.eu

Hello dancers, dear club representatives.

Since the FRU 2019 is cancelled, there can't be a vote on the budget plan for 2020 at this date.

We're going to follow the procedure promised at the Spring Jamboree 2019 in Frankfurt:

The budget plan the EAASDC Board has consented upon will first be put up for discussion in a forum open to all representatives of EAASDC member clubs who are entitled to vote.

After this the budget plan 2020 will be voted on in a vote outside the EAASDC membership meeting.

The exact time frame for this will be published in the next EAASDC Newsletter.

On to daily business:

If you have any questions concerning private subscriptions please contact Uli Geyer (bulletin-admin@eaasdc.eu), with questions concerning payments, please contact me.

Questions concerning club subscriptions go to Andrea Zingler (secretary@eaasdc.eu), except on financial matters, again I'm in charge.

With any other questions or requests, we're always happy to help you.

Grüße
(Greetings)
Robert

Translated by Nicole Siebentritt

Hallo Tänzerinnen und Tänzer, liebe Clubvertreter,

da das FRU 2019 ausfällt; kann an diesem Termin nicht über den Haushaltsplan 2020 (HHP 2020) abgestimmt werden.

Wir werden die am Spring-Jamboree 2019 Frankfurt zugesagte Verfahrensweise einhalten:

Der vom EAASDC-Board beschlossene Haushaltsplan wird erst in einem für abstimmungsberechtigte Vertreter der EAASDC-Mitgliedsvereine geöffneten Forum zur Diskussion gestellt.

Anschließend wird über den HHP 2020 durch die Abstimmung außerhalb der EAASDC-Mitgliederversammlung abgestimmt.

Der genaue Zeitplan dazu wird im nächsten EAASDC-Newsletter veröffentlicht.

Zum Tagesgeschäft:

Bei Fragen zu Privat-Abos wendet euch bitte an Uli Geyer (bulletin-admin@eaasdc.eu) bzw. bei Fragen zu Zahlungen an mich.

Bei Club-Abos gehen die Fragen an Andrea Zingler (secretary@eaasdc.eu), und bei Finanzfragen bin ich zuständig.

Für weitere Fragen und Wünsche stehen wir gerne zur Verfügung.

Grüße
Robert